



FOTGÄNGARNAS FÖRENING - FOT

Protokoll för styrelsemöte med FOT Fotgängarnas förening

den 17 maj 2017 kl. 10.00 - 12.00 Skype

Deltagare: Sonja Forward, Ninnie Gustavsson, Krister Spolander, Järda Blix, Christer Hydén, Emil Frodlund, Anna Windal

Ej närvarande: Gunnar Carlsson, David Lindelöv, Elin Engqvist

1. Mötets öppnande

Sonja öppnade mötet.

2. Val av sekreterare

Emil valdes till sekreterare.

3. Val av protokolljusterare

Järda och Sonja valdes till protokolljusterare.

4. Fastställande av dagordning

Styrelsen fastställde dagordningen.

5. Föregående mötesprotokoll

David har postat årsmötesprotokollet för underskrifter. Diskussion kring om hur styrelseprotokollen ska offentliggöras skedde därefter vilket felaktigt hade citerats i årsmötesprotokollet men nu justerats. Krister beskrev följande scenarier:

1. Styrelseprotokollen är offentliga för allmänheten
2. Styrelseprotokollen är bara till för styrelsen och för revisorerna
3. Styrelseprotokollen är tillgängliga för medlemmar och för styrelsen via inloggning på hemsidan

Styrelsen beslutade att avvakta hur vi gör till dess att den nya hemsidan är klar och kan presentera ett system för hantering av detta.

Sonja berättade också att medlemsantalet dessvärre har sjunkit. Man hoppades att den nya hemsidan ska kunna användas för att bibehålla medlemmar och för att locka nya medlemmar.

6. Hemsidan

Jesper Nilsson kommer att presentera en teknisk betaversion av hemsidan för Emil tisdagen den 23/5. Emil skickar senare samma kväll ut en lathund och en intern länk till själva betaversionen och styrelsen ombads återkomma med synpunkter senast den 26/5. Emil skulle försöka få till en deadline för leveransen av hemsidan till den 2/6.

7. Projektet Cityhandel

Nästa steg i detta arbete är att ta fram en projektplan som sedan presenteras för styrelsen senast den 23/5. Ninnie och Emil ansvarar för detta.

Projektet Cityhandel avses att presenteras vid två olika tillfällen. Den ena är vid Transportforum 2018 och den andra är ett seminarium i höst där endast några utvalda kommer att delta.

Transportforum: Emil har talat med Lars Nilsson som sitter med i styrgruppen för att utse programpunkterna på Transportforum och han rekommenderade att skicka en ett förslag om en hel strimma, d.v.s. ett upplägg med talare för en halvdag.

Seminarium: Inför seminariet i höst ansåg styrelsen att man bör skicka ut en inbjudan med beskrivning av programmet och nyckeltalare senast under vecka 25. Christer och Krister föreslog HUI bör vara representerade på något sätt.

En diskussion kring projektets avgränsning och innehåll ägde därefter rum. Kristers rekommendation var att fokusera på frågor som rör på vilket sätt som centrumhandeln påverkas av trafikförändringar. Järda och Sonja efterfrågade mer betoning på mjuka värden kring vad fotgängarvänliga miljöer kan betyda för ökad livskvalité eftersom detta på ett indirekt sätt påverkar cityhandel då det kan locka folk att besöka stadskärnan. Emil trodde inte att det skulle vara någon svårighet att omfatta även dessa frågor men att projektets syfte ändå kretsar kring de ekonomiska fördelarna med fotgängarvänliga stadskärnor.

8. Remisser

En lista på aktuella remisser har skickats ut. Aktuella remisser är:

Huddinges gångplan

Sonja är ansvarig för att remissvaret genomförs. Emil och Järda kan hjälpa till med skrivarbetet. Deadline 30/9.

Regerings remiss om cykelregler

Krister skriver ett förslag på remissvar och skickar ut till styrelsen innan deadline 30/8. Krister tar reda på när remissen om själva cykelstrategin kommer att skickas ut.

Tunnelbanan samrådshandlingar

Denna remiss kom till FOT cirka 3 veckor innan de ville ha svar vilket innebär att FOT inte hunnit att ta ställning till innehållet. Krister skickar därför ett mailsvar att FOT tyvärr måste avstå från att besvara denna remiss.

9. Transportforum föredrag och strimma

Krister har skickat in ett förslag på ett föredrag som handlar om projektet "Safety in numbers" till Transportforum. Emil tar fram ett förslag till en strimma på en halvdag kring projektet fotgängarvänlig cityhandel. Sonja skickar sedan vidare förslaget till rätt personer på VTI.

10. Emils lista över olika aktörer vi bör påverka

Emil skickade i mars ut ett förslag på frågor FOT bör driva för att påverka aktörer i branschen. Krister föreslog att Emil skickar ut sin lista till styrelsen så att vi har det som ett underlag inför FOT:s kommande arbete under hösten. Järda föreslog att vi i samband med lanseringen av den nya hemsidan bjuder in möjliga

samarbetsorganisationer. Krister har en litsa över sådana organisationer och skickar ut till styrelsen.

11. NTF och oskyddade trafikanter

Emil har granskat NTF:s uttalande i media under förra året och NTF:s årsberättelse. Emil menade att NTF är mycket påverkade av att man samarbetar och delvis finansieras av aktörer inom bilindustrin. Krister föreslog att FOT tar fram en skriftlig sammanställning av denna granskning. Sonja föreslog att även kompletterar med vad NTF har antagit sig att göra inom ramen för GNS samarbetet. Emil skickar ut en sammanställning till styrelsen som kommer fungera som underlag för diskussioner med ordförande Monica Green och generalsekreterare Marie Nordén.

12. Möte med Daniel Helldén

Emil och Anna träffar Daniel Helldén den 23/5. Krister efterfrågade besked om hur man ska lösa situationen med dåligt utformad infrastruktur bland annat nämndes situationen på Götgatspuckeln. Järda önskade att även frågor gällande ISA tas upp på mötet. Sonja berättade att ett projekt finansierat av Länsförsäkringar som Jenny Eriksson är projektledare för om cykelflöden och hastigheter där även fotgängare finns med. Rapporten har granskats och kommer förmodligen att tryckas innan sommaren.

13. Övriga frågor

Styrelsen diskuterade frågan om vilken sida fotgängare bör gå efter att diskussionen väckts av medlemmen Tore Ericsson. Ett förslag kring hur reglerna ska utformas i denna fråga ingår i pågående cykelremiss. Forskning saknas på området men frågan är hur man ska gå vidare.

Fakturering diskuterades och Krister har talat med Anita Ramstedt som ansvarar för skyltfondens bidrag, och hon bekräftar att de är momsbefriade. Krister har försökt att få tag på Skatteverket för att få reda på om även organisationsbidragen eller projektbidragen är momsbefriade.

Frågan om övergångsställen vara eller icke vara diskuterades och Sonja föreslog att styrelsen tar del av FOTs tidigare skrivelse. Därefter kan styrelsen se om vi kan presentera en gemensam ståndpunkt.

14. Nästa möte

Nästa möte beslutades äga rum via Skype måndagen den 19/6 kl. 11-12

15. Mötets avslutande

Emil Frodlund
2017-05-17

Justeras av: Järda Blix och Sonja Forward